
 

 

N.a.v. de B&W besluitenlijstdd. 8-2-22 heb ik de volgende ‘ schriftelijke vragen’ voor de 
portefeuillehouder. Willen jullie deze aan haar doorsturen? 
  
In november zijn wij geinformeerd over de plannen voor Groenoord. Er is afgesproken dat er eerst 
een quickscan zou komen. Vervolgens zou er aan de hand daarvan verder keuzes gemaakt worden 
om uit te werken. 
  
Is het resultaat van de quickscan inmiddels bekend en mogen wij deze ontvangen? 
Antwoord 

De quickscan is opgeleverd en betreft een ruimtelijk en technisch onderzoek naar de 

haalbaarheid van het concentreren van de Sparthal, Groenweghal, de turnhal van Lycurges 

en het clubgebouw van de Stichting Sportgebouwen Groenoord. De quickscan heeft 

uitgewezen dat het ruimtelijk en technisch haalbaar is deze sportvoorzieningen te 

concentreren op Groenoord. De quickscan is echter nog niet openbaar, omdat het college 

nog geen definitief standpunt heeft ingenomen en nog in gesprek gaat met alle stakeholders 

over de invulling van Groenoord.  

 
In de besluitenlijst (zie bijlage) lees ik dat het proces al een stap verder lijkt te zijn en wordt er 
gesproken over een aantal varianten, graag wil ik weten welke varianten dit zijn. 
Antwoord 

Binnen de opdracht voor de quickscan is onderzocht welke opties er zijn voor de huisvesting 

van de Sparthal, Groenweghal, de turnhal van Lycurges en het clubgebouw van de Stichting 

Sportgebouwen Groenoord. In totaal heeft de quickscan geresulteerd in een vijf tal opties. 

 
Er worden meerdere varianten uitgewerkt, wat is hiervan de reden, welke varianten zijn dit en wat is 
het verdere proces en wat is de planning? 
Antwoord 

Het college heeft op basis van de resultaten van de quickscan besloten de twee meest 

haalbare opties nader uit te willen werken. Hiervoor hebben wij op 8 februari een 

bestuursopdracht vastgesteld. De planning is om bij de beeldvormende vergadering van 7 

juni u als raad te informeren over waar wij staan met de ontwikkelingen op Groenoord. 

 
Er is/was sprake van meerdere partijen/clubs en verenigingen die mogelijk zouden participeren. 
Klopt het dat niet alle partijen zijn geïnformeerd over het verloop en resultaat? En waarom niet? 
Antwoord 

De ontwikkeling van sportpark Groenoord raakt veel stakeholders en betreft twee 

samenhangende processen, namelijk de ontwikkeling van het clubgebouw en het 

concentreren van de sporthallen Groenoord, Spartahal en de turnhal. Over de 

ontwikkelingen zijn de stakeholders geïnformeerd. 

Het clubgebouw wordt ontwikkeld door Stichting Sportgebouwen Groenoord (SSG) en 

hiervoor hebben zij contacten met verschillende participanten. Dit noemen wij ook wel fase 

1. Over het concentreren van de hallen zijn wij, de beheerder en de toekomstige eigenaren 

betrokken, namelijk Schagen Actief en Lycurges Advendo. Dit noemen wij ook wel fase 2. 

Omdat de ontwikkeling van fase 1 en fase 2 samenhangen, onderzoeken wij op dit moment 

hoe wij samen met de stakeholders dit het beste kunnen gaan organiseren.  

In een gesprek met SSG hebben wij geconstateerd dat het bestuur van Lycurges een vaste 

plek aan tafel heeft bij de ontwikkeling van Groenoord. 
 
Kunnen wij via een RIM wellicht geïnformeerd worden over de stand van zaken en afwegingen? 
Antwoord 

Uw raad wordt voor het zomerreces bij beeldvormende vergadering van 7 juni geïnformeerd. 

Ter voorbereiding van deze vergadering ontvangt u een RIM over de stand van zaken en 

afwegingen rondom de ontwikkeling Sportpark Groenoord. 


